

EXPERIENCE A PERSONALIZED WEDDING JOURNEY

PRE-WEDDING

Shape up and get ready to shine with 5-day meal plans

Toast to your special day with your own signature Mr. & Mrs. Wedding Cocktails JIN BO LAW



*Make your Wedding Ceremony extra special by adding your furry friends to the guest list Enjoy a magnificent Wedding Banquet at the Grand Ballroom 7m height ceiling with a 4K LED wall

#Let loose and indulge with SHAKE SHACK' signature burger & fries after the wedding!

THE WEDDING JOURNEY IS COMPLIMENTARY for couples who commit to a minimum of 10 tables for dinner or 15 tables for lunch.

*For couples who wish to have their beloved pets accompany them during the wedding ceremony, an additional fee of HK\$1,000 + 10% per pet will apply, regardless of the ceremony being held indoors or outdoors. # Shake Shack after-party catering is available after 1 March 2025. Above offers are valid until 30 September 2025 and subject to change without prior notice.



「共築永恆」訂製體驗 打造個人化婚禮

婚前準備

5 天膳食計劃讓新人在婚禮當天煥然一新、綻放光彩 Nutration 調製獨一無二的Mr. & Mrs.婚禮雞尾酒作迎賓飲品,讓賓客一起舉杯祝福



婚禮當天

*邀請毛孩參與證婚儀式,讓婚禮變得更加難忘 於豪華宴會廳舉行盛大婚宴 場地般7米據高樓底及巨型4K LED幕牆

婚後派對

#婚禮過後,放鬆享用 SHAKE ──SHACK 招牌漢堡和薯條,盡情狂歡!

免費入住尊尚城市天景客房一晚(含雙人早餐)

預訂午宴套餐15席或以上,或晚宴套餐10席或以上的新人可免費享受上述「共築永恆」婚禮服務。











WEDDING PACKAGE 婚禮套餐

Enjoy the following privileges upon 10 guaranteed table bookings 惠顧10席或以上婚宴酒席可享下列禮遇

8 invitation cards per table printing excluded	每席8張邀請卡 不包括印刷	
Use of LCD projector with screen or LED wall subject to venue	提供LCD投影機和屏幕 或 LED幕牆 視場地而定	
A bottle of house sparkling wine for the toast	精選氣泡酒乙瓶供祝酒用	
4-tier artistic imitation wedding cake	4層藝術仿真婚禮蛋糕	
Non-alcoholic welcome drinks 1 glass per person	每位賓客可享無酒精迎賓飲品乙杯	
Fresh cream cake for the reception 11b per 3 tables	鮮忌廉蛋糕供席前酒會享用 每3席1磅	
Free corkage for 1 bottle of 1 spirit/ wine per table 750ml or below	每席免收一支烈酒/葡萄酒開瓶費 每支750毫升或以下	
Free 5-hour parking up to 2 private cars	免費5小時泊車 - 最多2輛私家車	
Merchant discount from partner	合作夥伴提供的商家折扣	
30% discount on banquet food tasting	婚宴菜譜試菜可享7折	
Discount on hotel rooms	酒店住宿優惠	

LUNCH PRIVILEGES 午宴額外禮遇 upon 15 guaranteed table bookings 惠顧15席或以上可享

♥ 1 room night with breakfast for 2 1晚客房住宿含雙人早餐

DINNER PRIVILEGES 晚宴額外禮遇 upon 10 guaranteed table bookings 惠顧10席或以上可享

- ♥ 1 room night with breakfast for 2 1晚客房住宿含雙人早餐
- ♥ Electronic mahjong table 電動麻將桌
- ♥ Photo corner at pre-function area 迎賓區拍照服務
- Candy bar at pre-function area 迎賓糖果吧
- ♥ Pre-function tapas from Siete Ocho 1 tray per 3 tables 七滋八味餐前小吃每3席1份

BESPOKE ENHANCEMENTS 昇華體驗	Applicable period 適用時段	Price 價格
Wedding ceremony at 2/f podium 戶外證婚 max 50 pax 可容納50人	Lunch 午宴 10:00-12:00 Dinner 晚宴 15:00-17:00	\$20,000
After party at Jin Bo Law 酒吧派對 max 30 pax 可容納30人	Lunch 午宴 14:30-17:00 Dinner 晚宴 22:30-01:00	\$20,000

LUNCH MENU 午宴菜譜

Barbecued Whole Suckling Pig 金豬喜滿堂

Golden-fried Crispy Shrimp Balls 酥炸金蝦球

Braised Bird's Nest Soup with Fish Maw and Crab Meat 蟹肉花膠燕窩羹

Braised Sliced Fresh Abalone with Garden Greens in Oyster Sauce 碧綠蠔皇鮑片

Steamed Giant Grouper with Spring Onion, Ginger and First-extract Soya Sauce 薑蔥頭抽蒸花尾斑

> Crispy Chicken 當紅炸子雞

Egg Fried Rice with Assorted Seafood 錦繡海鮮炒香苗

Braised E-fu Noodles with Mushroom and Conpoy 瑤柱珍菌炆伊麵

Sweetened Red Date Soup with Lotus Seed and Lily Bulb 蓮子百合紅棗茶

> Chinese Petit Fours 美滿甜點

HK\$12,388 per table of 12 persons

3-Hour Free Flow of Beer, Orange Juice and Soft Drinks

每席港幣12,388元 (每席12位)

三小時無限量供應飲品包括啤酒、橙汁、汽水

All prices are subject to 10% service charge. This wedding lunch menu is available from 1 October 2024 until 31 December 2025.

所有價格另加一服務費。此午宴菜譜適用於2024年10月1日至2025年12月31日之婚宴。

DINNER MENU 晚宴菜譜

Barbecued Whole Suckling Pig 金豬喜滿堂

Golden-fried Crispy Shrimp Balls 酥炸金蝦球

Stir-fried Fresh Scallop and Coral Clam with XO Sauce XO醬珊瑚蚌炒鮮帶子

Brasied Seasonal Vegetable with Yunnan Ham, Morel Mushroom and Bamboo Pith 雲腿摩利菌竹笙扒翡翠

Braised Bird's Nest Soup with Fish Maw and Crab Meat 蟹肉花膠燕窩羹

Braised Sliced Fresh Abalone with Garden Greens in Oyster Sauce 碧綠蠔皇鮑片

Steamed Giant Grouper with Spring Onion, Ginger and First-extract Soya Sauce 薑蔥頭抽蒸花尾斑

> Crispy Chicken 當紅炸子雞

Egg Fried Rice with Assorted Seafood 錦繡海鮮炒香苗

Braised E-fu Noodles with Mushroom and Conpoy 瑤柱珍菌炆伊麵

> Chinese Petit Fours 美滿甜點

HK\$16,388 per table of 12 persons

4-Hour Free Flow of House Red and White Wine, Beer, Orange Juice and Soft Drinks

每席港幣16,388元 (每席12位)

四小時無限量供應飲品包括餐廳指定餐酒、啤酒、橙汁、汽水

All prices are subject to 10% service charge. This wedding dinner menu is available from 1 October 2024 until 31 December 2025.

所有價格另加一服務費。此晚宴菜譜適用於2024年10月1日至2025年12月31日之婚宴。

BEVERAGE ENHANCEMENT 飲品升級

LUNCH 午宴

3-HOUR FREE-FLOW 三小時無限量供應飲品 House red and white wine 精選紅白餐酒

House sparkling wine 精選氣泡酒 HK\$500 per table 每席

HK\$800 per table 每席

DINNER 晚宴

4-HOUR FREE-FLOW 四小時無限量供應飲品 House sparkling wine 精選氣泡酒

HK\$1,080 per table 每席

LUNCH / DINNER 午宴 / 晚宴 2 handpicked cocktails Total 100 glasses

兩款精選雞尾酒 共100杯 HK\$3,000





AFTER PARTY MENU 派對餐點



Start planning your big day! 開始策劃您的大日子!

events.kaitak@dorsetthotels.com T: +852 5489 2640





After Party Menu 婚後派對餐單

Time 時間: 14:30 - 17:00 / 22:30 - 01:00

Any 4 canapés of your choice 自選4款小食

Shrimp Cocktail 鮮蝦雞尾酒杯

Tortilla with Salsa and Guacamole Dips 粟米片配酪梨莎莎醬

Sausage Platter 香腸拼盤

Ham & Cheese Board 火腿芝士盤

Chicken Skewer w/ Satay Sauce 沙嗲雞肉串

Jerk Chicken Drumette 烤雞小腿

Mini Madeleine 迷你馬德蓮貝殼蛋糕

Assorted Macaron 法式杏仁餅

Price at HK\$20,000

included 12 dozens of selected canapes and free flow of house sparkling wine, orange juice and soft drinks for maximum 30 persons

套餐港幣20,000元

包括12打小食及2小時無限量供應精選汽泡酒、橙汁及汽水,最多30位使用

All prices are subject to 10% service charge | Menu and price are subject to change without prior notice

This offer is available for couples who reserve wedding banquet at the Grand Ballroom
from 1 October 2024 to 30 September 2025

所有價格加一服務費 | 如菜譜或價格上有任何調整,恕不另行通知 此優惠只適用於2024年10月1日至2025年9月30日期間預訂豪華宴會廳婚宴的新人